
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 20. maj 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 183
En analyse fra Dansk Industri viser, at knap 40 pct. af dem, der optages på en
gymnasial uddannelse ikke bruger den efterfølgende. Mener ministeren, at
det er rimeligt, at næsten 40 pct. af de optagne ikke benytter deres uddannel-
se i det videregående uddannelsessystem?
DI Indsigt maj 2014: Flere gymnasieelever kommer ikke videre.
http://publikationer.di.dk/dikataloger/142/

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Juel Jensen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Juel.Jensen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Orla Hav
formand
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